
 1

ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 06/2007 ORDINÀRIA DE L’AJUNT AMENT EN 
PLE CELEBRADA EL DIA 5 DE NOVEMBRE DE 2007  
  
MANDAT 2007-2011 
 
Identificació de la sessió: 
Núm. 06/2007 
Sessió: ordinària 
Data:  5 de novembre de 2007  
Horari: 21.00 a 24.00 hores 
Lloc: Sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor 
  
 
Assistents 
 
President 
Antoni Pastor Cabrer 
 
Regidors 
Mesquida Ferrando, Antoni 
Febrer Gelabert, Isabel 
Vecina Castillo, Andrés 
Mercant Nadal, Maria Antònia 
Rosselló Cerdà, Pedro 
Sureda Fons, Antonio 
Bosch Lliteras, Llorenç 
Riera Mascaró, Catalina 
Bover Sansó, Maria 
Julve Caldentey, Catalina 
Miquel Àngel Grimalt Vert 
García Boza, Salustiano 
Gomila Capó, Joan 
Amer Artigues, Bernat 
Gayà Riera, Sebastià 
Llodrà Gayà, Joan 
Garau Metzinger, Diana 
Roman Quetglas, Rosa Júlia 
Castellano Gallardo, José Miquel 
Francisca Maria Morey Fernández 
 
 
Secretari general 
Antoni Benlloch Ramada 
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Incidències 
El Sr. Grimalt Vert s’incorpora durant el debat del punt número 3 de l’ordre del dia. 
 
 
Ordre del dia, desenvolupament de la reunió i acords: 
 
1. Aprovació actes núms. 04/2007 ordinària i 05/2007 extraordinària urgent - Mandat 
2007-2011 
2. Donant compte de les resolucions dictades en el mes de setembre de 2007. 
 
Dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme 
3. Aprovació projecte tècnic per a la construcció de l’IES  de Son Fangos, plec de 
condicions i licitació. 
4. Aprovació provisional modificació puntual NNSS sobre creació nova zona equipament 
docent. 
 
Dictamen de la Comissió Informativa de Serveis 
5. Sobre fixar la proporcionalitat de representació municipal en la Mesa General de 
Negociació. 
6. Sobre rectificar l’acord plenari de modificació de complement específic de diverses 
places de la Plantilla de llocs de treball de l’Ajuntament de Manacor per a l’exercici 2007. 
7. Sobre resolució d’al·legacions, inclusió de modificació i aprovació definitiva de 
l’ordenança reguladora de la concessió de subvencions de l’Ajuntament de Manacor. 
 
Dictamen de la Comissió Informativa de Cultura 
8. Reconeixement extrajudicial de crèdits. 
9. Sobre nomenament dels membres de la Junta Rectora de la Fundació Pública del Teatre 
Municipal de Manacor. 
10. Sobre nomenament dels components del Patronat de l’Escola Municipal de Mallorquí. 
11. Sobre nomenament dels membres de la Junta Rectora de la Fundació Antoni M. 
Alcover. 
 
Diversos 
12. Moció del Grup Municipal Socialista per a la millora del servei d’aigua potable al nucli 
de Manacor. 
13. Moció del grup municipal PSM-Esquerra-Verds sobre instar al govern perquè estudiï 
l’adquisició de finques. 
14. Moció del grup municipal PSM-Esquerra-Verds per al manteniment de les emissions 
de TV3 al País València i per a la correcta recepció dels canals valencians a les Balears. 
15. Moció del grup municipal ALM-UM per a la realització del passeig de s’Illot que es va 
consensuar amb els veïns i entitats ciutadanes. 
16. Moció del grup municipal ALM-UM per a l’execució del centre de tecnificació de 
tennis de Manacor. 
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17. Moció del grup municipal ALM-UM per al cobriment del torrent de Manacor en el 
tram comprés entre l’avinguda del Torrent i la Ronda de Felanitx. 
18. Moció dels grups municipals PP i AIPC sobre la puja del 26% de la taxa d’incineració 
aprovada pel Consell de Mallorca. 
19. Moció del grup municipal PSM-Esquerra-Verds sobre visita a l’edifici de Can Bauzà. 
20. Precs, preguntes i interpel·lacions. 
 
 
El president obri la sessió i es procedeix a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
 
1. Aprovació actes núms. 04/2007 ordinària i 05/2007 extraordinària urgent - Mandat 
2007-2011 
 
El secretari dóna compte de les actes números 04/2007 i 05/2007. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per quinze vots a favor (PP, AIPC i PSM-Esquerra-
Verds) i cinc abstencions (ALM-UM i Grup Municipal Socialista): 

 
I 

 
Aprovar l’acta de la sessió número 04/2007 ordinària celebrada per aquest mateix òrgan 
el passat dia 8 d’octubre de 2007. 
 

II 
 
Aprovar l’acta de la sessió número 05/2007 extraordinària urgent celebrada per aquest 
mateix òrgan el passat dia 11 d’octubre de 2007. 
 
 
 
2. Donant compte de les resolucions dictades en el mes de setembre de 2007. 
 
El secretari dóna compte del llibre de les resolucions dictades per la batlia en el mes de 
setembre de 2007. 
 
El Sr. Gayà Riera li sembla estrany que s’hagin retirat 32 cotxes sense matrícula en un 
mes, i demana si es recuperen els doblers per les despeses de retirada.  També pregunta 
sobre el reintegrament d’unes subvencions de l’Escola Taller. 
 
La Sra. Riera Mascaró contesta que el reintegrament de subvencions són com a 
conseqüència de les baixes d’alumnes de l’Escola Taller. 
 
La Sra. Roman Quetglas demana a que fa referència els decrets dels edictes del Jutjat. 
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El Sr. Bosch Lliteras contesta que són certificats que s’expedeixen d’anuncis que 
s’exposen en el tauler d’edictes. 
 
La Sra. Roman Quetglas demana a que es refereix un decret d’una subvenció de 3 de 
setembre. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que és com a conseqüència de l’execució del Pla 
d’Excel·lència, a més contesta al Sr. Gayà Riera, pel que fa als cotxes abandonats, que 
es retiren de la via pública tots els cotxes que no tenen matrícula. 
 
La Sra. Julve Caldentey demana qui retira els cotxes que no tenen matrícula. 
 
El Sr. Rosselló Cerdà contesta que els cotxes els retira una empresa autoritzada per a la 
gestió d’aquests residus que assumeix els seus costos. 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat dels decrets dictats per la batlia presidència 
durant el mes de setembre de 2007, inscrits amb els números 2299/2007 al 2543/2007, 
ambdós inclosos. 
 
 
3. Urbanisme: aprovació projecte tècnic per a la construcció de l’IES  de Son Fangos, 
plec de condicions i licitació 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme sobre aprovació 
projecte tècnic per a la construcció de l’IES  de Son Fangos, plec de condicions i licitació. 
 
El Sr. Amer Artigues explica que en el darrer plenari es va aprovar l’estudi de detall que 
possibilita l’aprovació d’aquest projecte de l’IES de son Fangos.  Destaca que per a la 
realització d’aquest plec s’ha consultat a la Conselleria d’Educació, i que la licitació es 
realitzarà en el Diari Oficial de la Comunitat Europea.    
 
La Sra. Roman Quetglas anuncia que donarà suport a l’aprovació del dictamen, però 
destaca que gràcies a aquest Pacte de Progrés s’ha impulsat aquest projecte, ja que 
durant quatre anys no s’havia fet res.  Critica que els problemes dels accessos a l’institut 
no estiguin resolts i espera que es solucionin en breu. 
 
En aquest moment s’incorpora el Sr. Grimalt Vert. 
 
La Sra. Julve Caldentey manifesta que votarà a favor i posa de relleu que hi ha una 
mancança d’equipaments a Manacor i creu que s’ha retardat molt de temps i ha tingut 
molts de problemes l’inici de l’execució de l’IES de son Fangos.   Li preocupa l’escassa 
quantitat econòmica del projecte ja que s’haurien de fer ben fetes les instal·lacions.  
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Finalment destaca que s’hauria de resoldre el problema d’accessos a la barriada de son 
Fangos. 
 
El batle explica que el procés ha estat molt llarg perquè hi ha hagut que fer 
modificacions de planejament, expropiacions, etc.  Critica a la Sra. Roman Quetglas la 
seva excessiva imaginació, ja que plec de condicions i la licitació els han fet 
l’Ajuntament de Manacor. 
 
La Sra. Roman Quetglas creu que el que té molta imaginació és el PP, ja que va grafiar 
virtualment l’IES de son Fangos en el programa electoral de les passades eleccions 
locals. 
 
El batle recorda a la Sra. Roman Quetglas que el pressupost per a l’execució d’aquest 
institut es va aprovar la passada legislatura amb el govern del PP i no ara. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1r. Aprovar el projecte tècnic, supervistat per la conselleria d’Educació del Govern de 
les Illes Balears, redactat pels arquitectes Sr. José Luis Gisbert Blanquer i Sr. Ignacio 
Fos Pacheco, per a la construcció d’un institut d’educació secundària a la zona de Son 
Fangos, amb un cost total per a l’Administració de 8.627.419,74 euros, IVA inclòs, 
projecte tècnic i d’execució, instal·lacions i gestió de residus de la construcció.  
L’esmentada quantitat s’abonarà amb càrrecs als següents números d’operació: 

• A 200700029982, per import de 8.100.000,00 euros. 
• A 200700029983, per import de 508.950,00 euros. 
• A 200700029985, per import de 18.469,74 euros. 

 
2n.  Procedir, en virtut del conveni d’encomana de gestió signat entre l’Ajuntament de 
Manacor i el Govern de les Illes Balears, a la contractació de les obres referenciades a 
l’apartat anterior pel que fa al projecte de construcció d’un institut d’educació 
secundària la zona de Son Fangos de Manacor, per import de 8.608.950 euros, IVA 
inclòs. 
 
3r. Fixar com a forma de contractació de les obres referenciades a l’apartat anterior el 
procediment obert, tramitació ordinària i forma d’adjudicació de concurs. 
 
4t. Aprovar el plec de clàusules administratives particulars que ha de regir la 
contractació de les obres referenciades al primer punt pel procediment obert, tramitació 
ordinària i forma d’adjudicació concurs. 
 
5è.   Sotmetre a informació pública durant el termini de 10 dies naturals el Ple de clàusules 
administratives particulars a que fa referència l’apartat 4t, en compliment de l’article 188.3 
de la Llei 20/2006, de règim local de les Illes Balears. 
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6è.  Procedir a l’obertura del procediment de contractació de les obres del projecte de 
construcció d’un institut d’educació secundària a la zona de son Fangos de Manacor, 
mitjançant la publicació d’anuncis en els diaris oficials escaients i durant el termini 
legalment establert per a la presentació d’ofertes. 
 
 
4. Urbanisme: aprovació provisional modificació puntual NNSS sobre creació nova 
zona equipament docent 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme sobre aprovació 
provisional modificació puntual NNSS sobre creació nova zona equipament docent. 
 
El Sr. Amer Artigues explica que és necessària l’aprovació d’aquesta modificació per 
cedir els terrenys a la Conselleria a fi que pugui construir una escola, i que hi ha un 
conveni urbanístic pel qual es cediran aquests terrenys gratuïtament. 
 
La Sra. Roman Quetglas s’oposa a l’aprovació d’aquesta modificació, ja que el Sr. 
Amer Artigues la vincula a un conveni urbanístic que el seu grup no està d’acord, 
perquè la valoració dels terrenys es considera excessiva, i, a més, el conveni permet 
construir edificacions arran del desviament del nou torrent.  Creu que aquest conveni 
urbanístic obeeix a una operació especulativa,  i demana que s’ha fet a la partida de 
300.000 euros prevista per a l’adquisició d’una escola de primària. 
 
El Sr. Gayà Riera si bé en un principi estava a favor de l’aprovació de la modificació, en 
la Comissió Informativa es va abstendre, però ara votarà en contra, ja que es vincula 
l’aprovació amb un conveni urbanístic del qual estan totalment en desacord.  Considera 
que el preu de l’adquisició dels terrenys s’hauria de fer conforme la nova Llei del Sòl.  
Està d’acord que tant Manacor com Porto Cristo necessiten unes noves escoles.  
Finalment demana si una vegada aprovada definitivament la modificació de les Normes 
Subsidiàries, l’Ajuntament adquirirà immediatament els terrenys. 
 
La Sra. Julve Caldentey anuncia que el seu grup municipal s’abstindrà.  Destaca que 
l’equip de govern no té prioritat en centres educatius.  Creu que és urgent la construcció 
d’una nova escola a Manacor i que es podria ubicar perfectament en els terrenys públics 
de s’Hort den Roig, la qual cosa permetria la immediata execució.  Està totalment en 
desacord amb el conveni urbanístic que està vinculat a l’adquisició dels terrenys 
d’aquesta futura escola, ja que el preu previst per indemnitzar si no s’aprova el Pla 
General és excessiu.   Demana que s’han fet dels 300.000 euros prevists per a 
l’adquisició de terrenys destinats a una nova escola. 
 
El Sr. Amer Artigues explica que el punt de l’ordre del dia és aprovar provisionalment 
la modificació de Normes que no té res a veure amb el tema del conveni urbanístic.  
Respecte a la possibilitat de construir una escola en els terrenys públics de s’Hort den 
Roig són insuficients, ja que la Conselleria demana 8.100 metres quadrats.   Contesta al 
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Sr. Gayà Riera en el sentit que el preu que es fixava en el conveni urbanístic està basat 
en el que varen dictar els Jutjats.    L’adquisició d’aquests terrenys podrà ser per 
expropiació, compra o conveni, i pel que fa a les valoracions de la nova Llei del sòl no 
resulten totalment clares. 
 
La Sra. Roman Quetglas insisteix que l’adquisició d’aquests terrenys està vinculada a 
un conveni urbanístic, que s’haurà d’adequar a la nova Llei del sòl.  Torna a demanar 
que s’ha fet amb els 300.000 euros prevists per a l’adquisició de terrenys.  Finalment 
creu que l’equip de govern s’hauria d’esforçar en trobar uns terrenys a preu raonable.  
 
El Sr. Gayà Riera recorda que la nova Llei del sòl fixa unes noves valoracions i 
l’Ajuntament té l’opció d’expropiar els terrenys a un preu raonable.  Demana si 
l’Ajuntament iniciarà l’expropiació forçosa d’aquests terrenys i que s’ha fet de la 
partida de 300.000 euros prevista per a l’adquisició de terrenys per construir una escola. 
 
La Sra. Julve Caldentey afirma que l’opció més encertada i més ràpida seria que 
s’executés l’escola en el solar on es pensa construir l’auditori, i torna a demanar que 
s’ha fet de la partida de 300.000 euros per a l’adquisició de terrenys. 
 
El batle explica que avui el que es fa és aprovar una requalificació de terrenys perquè es 
pugui construir una escola.  Sense aquesta modificació no es pot realitzar cap 
expropiació.  Assenyala que la nova Llei del sòl és complexa i conté molts de dubtes.  
Recalca que no s’està aprovant cap conveni urbanístic, sinó únicament la modificació 
puntual de les Normes Subsidiàries i que després l’Ajuntament podrà adquirir els 
terrenys per compra, conveni o expropiació.   Recorda que l’Ajuntament ha tingut una 
voluntat política clara de potenciar el sistema educatiu de Manacor i bona prova és 
l’execució de l’institut de Porto Cristo i pròximament l’inici de les obres de l’Institut de 
son Fangos.  Pel que fa a la partida prevista de 300.000 euros per a l’adquisició de 
terrenys es varen fer les gestions oportunes però la única oferta que es va presentar era 
d’uns terrenys en un lloc no adient i que avui és impensable adquirir terrenys per a una 
escola per un preu de 300.000 euros. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per dotze vots a favor (PP i AIPC), sis vots en contra 
(Grup Municipal Socialista i PSM-Esquerra-Verds) i tres abstencions (ALM-UM), i, per 
tant amb el quòrum de majoria absoluta: 
 
1r.  Aprovar provisionalment la documentació tècnica redactat pels serveis d’urbanisme en 
esmena de les deficiències apuntades pels organismes que han informat respecte de la 
modificació puntual de les NNSS de Manacor, pel que fa a la creació d’una nova zona 
d’equipament docent a la zona de s’Hort den Roig, de Manacor. 
 
2n.  Remetre al Consell de Mallorca l’expedient referenciat al punt anterior als efectes de 
la seva aprovació definitiva. 
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5. Serveis: sobre fixar la proporcionalitat de representació municipal en la Mesa 
General de Negociació 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis sobre fixar la 
proporcionalitat de representació municipal en la Mesa General de Negociació. 
 
El Sr. Bosch Lliteras dóna compte del dictamen i  que ara és procedeix designar la 
composició de la Mesa General Negociadora que ha creada l’Estatut bàsic de l’empleat 
públic. 
 
La Sra. Morey Fernández pregunta si aquesta proporcionalitat està prevista a la Llei o és 
un criteri polític. 
 
El secretari, a petició del batle, contesta que és un criteri polític, ja que la Llei no 
determina la composició dels membres en representació de l’Administració. 
 
El batle recorda que la passada legislatura, a l’igual que ara, s’ha donat cabuda a les 
Meses Negociadores als representants de l’oposició, a diferència del Pacte de l’any 
2003 que va negar la participació al Partit Popular. 
 
El Sr. Llodrà Gayà indica que votarà a favor. 
 
La Sra. Morey Fernández no està d’acord amb la composició. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per devuit vots a favor (PP, AIPC, ALM-UM i PSM-
Esquerra-Verds) i tres abstencions (Grup Municipal Socialista): 
 
Fixar la representació municipal a la Mesa General de Negociació comú al personal 
funcionari i laboral regulada a l’article 36.3 de l’EBEP, Llei 7/07, de 12 d’abril, per a la 
negociació de totes aquelles matèries i condicions de treball comunes al personal 
funcionari i laboral de l’Ajuntament de Manacor, en la següent proporcionalitat: 

• el batle o regidor en qui delegui 
• dos en representació del grup municipal Partit Popular 
• un en representació del grup municipal ALM-UM 
• un en representació del grup municipal PSM-Esquerra-Verds 
• un en representació del grup municipal AIPC 
• un en representació del grup municipal Partit Municipal Socialista 

 
 
6. Serveis: sobre rectificar l’acord plenari de modificació de complement específic de 
diverses places de la Plantilla de llocs de treball de l’Ajuntament de Manacor per a 
l’exercici 2007 
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El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis sobre rectificar 
l’acord plenari de modificació de complement específic de diverses places de la Plantilla 
de llocs de treball de l’Ajuntament de Manacor per a l’exercici 2007. 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica el contingut del dictamen. 
 
La Sra. Julve Caldentey afirma que va existir una errada a l’hora de fixar les 
retribucions i recorda que la Cap de Personal ha de preparar la relació de llocs de feina. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per devuit vots a favor (PP, AIPC, Grup Municipal 
Socialista i PSM-Esquerra-Verds) i tres abstencions (ALM-UM): 
 
1r. Rectificar l’acord del Ple de 2 d’abril de 2007 pel qual es modifica el complement 
específic d’una sèrie de places de la Plantilla de Llocs de treball de l’Ajuntament de 
Manacor per a l’exercici 2007, per estimació de la reclamació prèvia d’extensió dels 
efectes econòmics de l’Auto judicial de 22 de maig de 2006, que tindrà efectes des de 
l’entrada en vigor d’aquest acord (7 de juny de 2007, BOIB número 85), pel que fa a 
l’import del complement específic de les places següents, ja que aquest import no 
contempla l’actualització retributiva derivada de l’aplicació de la Llei de Pressupostos per 
l’Estat per a l’any 2007. 
 
Plaça Grup/destí Lloc de feina Import acord 2/04/07 Import rectificat 
544 D14 Of. Electr. 6.516,48 6.545,14 
161 D14 Of. 6.516,48 6.545,14 
511 E14 Peó 6.506,02 6.534,74 
303 E14 Peó 6.506,02 6.534,74 
176 E14 Peó 6.506,02 6.534,74 
273 E14 Peó 6.506,02 6.534,74 
507 E14 Peó 6.506,02 6.534,74 
531 E14 Peó 6.506,02 6.534,74 
532 E14 Peó 6.506,02 6.534,74 
503 E14 Peó 6.506,02 6.534,74 
290 D10 Aux. Clínica 4.774,28 4.834,34  
313 D10 Aux. Clínica 4.774,28 4.834,34 
314 D10 Aux. Clínica 4.774,28 4.834,34 
287 D10 Aux. Clínica 4.774,28 4.834,34 
288 D10 Aux. Clínica 4.774,28 4.834,34 
172 D10 Aux. Clínica 4.774,28 4.834,34 
344 D10 Aux. Clínica 4.774,28 4.834,34 
 
2n. Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de les Illes Balears als efectes pertinents. 
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7. Serveis: sobre resolució d’al·legacions, inclusió de modificació i aprovació 
definitiva de l’ordenança reguladora de la concessió de subvencions de l’Ajuntament 
de Manacor 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis sobre resolució 
d’al·legacions, inclusió de modificació i aprovació definitiva de l’ordenança reguladora de 
la concessió de subvencions de l’Ajuntament de Manacor. 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica el contingut del dictamen. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1r. Estimar l’al·legació presentada pel Sr. Antoni Perelló Nebot, en representació de 
l’Associació Cultural de Sant Antoni, presentada en data 22 de juny de 2007 consistent 
en incloure, a l’article 12 de l’ordenança general reguladora de la concessió de 
subvencions de l’Ajuntament de Manacor,  la possibilitat de no constituir garanties quan 
es realitzin pagaments a compte i pagaments anticipats, atesa la dificultat de 
l’esmentada associació de poder-ne constituir . 
  
2n. Incloure al final de l’article 12 de la modificació de l’ordenança  general reguladora 
de la concessió de subvencions de l’Ajuntament de Manacor,  aprovada inicialment,  el 
següent paràgraf:  
  
“així com de conformitat amb l’article 42.1 segon paràgraf determinats beneficiaris 
,quan així ho prevegin les bases reguladores, degut a que la naturalesa de les actuacions 
finançades o les especials característiques d’aquests ho justifiquin. Aquestes 
circumstàncies s’hauran d’acreditar a l’acord de concessió de subvencions en el cas de 
subvencions en règim de concurrència competitiva, i al conveni en el cas de 
subvencions de concessió directa.” 
  
Quedant l’article 12 del següent tenor: 

  
ARTICLE 12. Pagaments Anticipats i Abonaments a Compte 

  
Les bases reguladores de la convocatòria de cada tipus de subvenció,  les bases 
d’execució del Pressupost de l’Entitat o  el conveni pel que fa a les nominatives,  podran 
contemplar la realització de pagaments a compte i de pagaments anticipats, establint les 
garanties que hauran de presentar, en aquests casos, els beneficiaris. 
 
A aquests efectes  els beneficiaris hauran de prestar garantia per un import igual a la 
quantitat  anticipada i/o a la del pagament a compte .A elecció del beneficiari de la 
garantia podrà prestar-se fraccionament, abans de cada pagament i per l’import 
d’aquest, amb les modalitats, característiques , requisits i constitució establerts pel 
RLGS. No obstant no quedaran obligats a constituir garantia els beneficiaris exceptuats 
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a que es refereix l’article 42.2 del RLGS, així com de conformitat amb l’article 42.1 
segon paràgraf determinats beneficiaris ,quan així ho prevegin les bases reguladores, 
degut a que la naturalesa de les actuacions finançades o les especials característiques 
d’aquests ho justifiquin. Aquestes circumstàncies s’hauran d’acreditar a l’acord de 
concessió de subvencions en el cas de subvencions en règim de concurrència 
competitiva, i al conveni en el cas de subvencions de concessió directa. 
  
3r. Aprovar definitivament la modificació de l’ordenança general reguladora de la 
concessió de subvencions de l’Ajuntament de Manacor amb la modificació indicada a 
l’apartat anterior . 
 
4t. Publicar aquest anunci en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. 
 
 
8. Cultura: reconeixement extrajudicial de crèdits 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Cultura sobre reconeixement 
extrajudicial de crèdits. 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica el dictamen. 
 
La Sra. Roman Quetglas no està d’acord amb aquest sistema de reconeixement 
extrajudicial i fa esment que en aquesta legislatura ja s’han aprovat més de 800.000 
euros amb aquest tipus de procediment, i afirma que era perfectament possible haver 
elaborat un projecte previ a l’execució d’aquesta despesa.    
 
El Sr. Llodrà Gayà anuncia que s’abstindrà perquè les explicacions del Sr. Bosch 
Lliteras no han estat convincents. 
 
La Sra. Julve Caldentey mostra la seva preocupació per aquestes actuacions municipals 
ja que s’està realitzant contractes a dit, sense licitació, i manifesta que l’Ajuntament de 
Manacor no és una empresa privada que pugui contractar amb qui vulgui. 
 
El Sr. Bosch Lliteras contesta que no hi ha pràcticament empreses que realitzin aquestes 
activitats, per la qual cosa es va tenir que contractar directament; a més a més la quantia 
no és excessiva. 
 
La Sra. Roman Quetglas indica que no qüestiona la quantia sinó la manca d’un projecte 
previ a l’execució d’aquesta exposició, i que, a més a més, hi ha moltes empreses 
audiovisuals que poden realitzar aquesta tasca. 
 
El Sr. Llodrà Gayà no entén com el Sr. Bosch Lliteras pot considerar insignificant 
40.000 euros a l’igual que també ja va considerar l’esmentat regidor que el sou del 
gerent d’Urbanisme fixat en 55.000 euros no era molt important. 
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El Ple de l’Ajuntament acorda per dotze vots a favor (PP i AIPC), sis vots en contra 
(Grup Municipal Socialista i ALM-UM) i tres abstencions (PSM-Esquerra-Verds): 
 
Reconèixer extrajudicialment el crèdit, i, conseqüentment, aprovar la factura número 11/07 
de data 21.05.2007 presentada per l’empresa Cristià, Juncosa i Mayer SL, per import de 
40.830,00 euros, corresponent al subministrament de material gràfic, elaboració de 
dibuixos, disseny gràfic i disseny cartogràfic, elaboració d’un interactiu en dos idiomes i 
direcció, seguiment, coordinació i desplaçaments per al muntatge museogràfic de la sala 
islàmica del Museu d’Història de Manacor, amb càrrec a l’operació ADO número 
200700029494 del Pressupost de 2007. 
 
 
9. Cultura: sobre nomenament dels membres de la Junta Rectora de la Fundació 
Pública del Teatre Municipal de Manacor. 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Cultura sobre nomenament 
dels membres de la Junta Rectora de la Fundació Pública del Teatre Municipal de Manacor 
per al període 2007-2011. 
 
La Sra. Febrer Gelabert explica el dictamen i proposa que es modifiqui el regidor Sr. 
Llodrà Gayà per la Sra. Diana Garau Metzinger. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Nomenar com a membres que formaran la Junta Rectora de la Fundació Pública del 
Teatre Municipal de Manacor, d’acord amb l’article 16 dels seus Estatuts: 
 
� President: el batle de l’Ajuntament de Manacor Sr. Antoni Pastor Cabrer. 
� Vicepresidenta: la presidenta de la Comissió Informativa de Cultura, Sra. Isabel 

Febrer Gelabert. 
� Vocals (disset): 
 
a) Regidors de l’Ajuntament: 

1. Maria Bover Sansó 
2. Maria Antònia Mercant Nadal 
3. Catalina Julve Caldentey 
4. Júlia Roman Quetglas 
5. Diana Garau Metzinger 
6. Bernat Amer Artigues 
 

b) Ciutadans i ciutadanes que representen activitats culturals: 
1. Grups de Dansa i Teatre: Sra. Margalida Amengual Balaguer. 
2. Agrupacions folklòriques: Sr. Miquel Sbert Moragues. 
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3. Associacions de Gent Gran: Sra. Antònia Nadal Febrer. 
4. Associació de Mares i Pares d’alumnes: Sra. Maria Gayà Llodrà. 
5. Clubs de cinema: Sr. Antonio Ferrer Vallespir. 
6. Grups o entitats dedicades al temps lliure: Sr. Salvador Miralles Roman. 

 
c) Associacions de Veïnats: Sr. Pere Antoni Pasqual Vaquer. 
 
d) Ciutadans i ciutadanes vinculats i vinculades al món de la cultura: 

1. Josep López Estelrich. 
2. Rosa Jaume Sunyer. 
3. Catalina Riera Roig. 
4. Antoni Rosselló Ordinas. 

 
 
10. Cultura:  sobre nomenament dels components del Patronat de l’Escola Municipal 
de Mallorquí 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Cultura sobre nomenament 
dels components del Patronat de l’Escola Municipal de Mallorquí. 
 
La Sra. Febrer Gelabert explica el contingut del dictamen. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Nomenar com  a components del Patronat de l’Escola Municipal de Mallorquí per al 
mandat 2007-2011, d’acord amb l’article 9 dels seus Estatuts: 
 
A. Representació municipal 

1. President nat: Sr. Antoni Pastor Cabrer, batle. 
2. Vicepresidenta: Sra. M. Antònia Mercant Nadal, regidora d’Educació. 
3. Vocals: regidors integrants de la Comissió de Cultura: 

Sra. Isabel Febrer Gelabert. 
Sra. Maria Bover Sansó. 
Sra. Catalina Julve Caldentey. 
Sra. Júlia Roman Quetglas. 
Sr. Joan Llodrà Gayà. 
Sr. Bernat Amer Artigues. 

 
B. Representació d’institucions d’àmbit balear 

4. Sra. Margalida Tous Ferrer, directora general de Política Lingüística de la 
Conselleria d’Educació i Cultura del Govern de les Illes Balears. 
5. Sr. Nicolau Dols Salas, vicerector de Projecció Cultural. Universitat de les 
Illes Balears. 
6. Sra. Antònia Maria Sbert Mestre. Obra Cultural Balear. 
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C. Representació dels centres d’ensenyament a Manacor 

7. Sra. Susanna M. Gonzàlez Toledano. Centres d’ensenyament secundari. 
8. Sra. Margalida Obrador Gomila. Centres d’ensenyament primari. 
9. Sra. Aina M. Rosselló Ordines. Centres d’ensenyament infantil. 
10. Sra. Rosa Barceló Noguera, directora insular de Política Lingüística del 
Consell de Mallorca, Aules de Cultura de la 3a Edat. 
11. Sra. Isabel Andreu Nadal. Direcció de l’Escola Municipal de Mallorquí. 

 
D. Representació dels veïns del terme municipal de Manacor 

12: tres persones de provada estima a la Llengua i Cultura autòctona i excel·lent 
reputació ciutadana 
      M. Magdalena Gelabert Miró. 
      Josep M. Fuster Perelló. 
      Josep Lluís Aguiló Fuster. 

 
11. Cultura: sobre nomenament dels membres de la Junta Rectora de la Fundació 
Antoni M. Alcover 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Cultura sobre nomenament 
dels membres de la Junta Rectora de la Fundació Antoni M. Alcover per al període 2007-
2011. 
 
La Sra. Febrer Gelabert explica el contingut del dictamen. 
 
La Sra. Roman Quetglas no està d’acord que a la Junta de la Fundació el Grup 
Municipal Socialista no tengui representació i reivindica el dret d’estar representat tots 
els grups municipals de l’oposició, ja que creu que es poden aportar moltes propostes 
importants. 
 
El Sr. Llodrà Gayà critica, en relació a la designació de les persones de reconegut 
prestigi, que no s’hagi consensuat aquest nomenament. 
 
La Sra. Julve Caldentey tampoc està d’acord, ja que el seu grup municipal hauria de 
tenir representació. 
 
La Sra. Febrer Gelabert diu que s’han realitzat dues comissions de Cultura i que l’únic 
regidor de l’oposició que es va presentar va ser el Sr. Llodrà, però de totes formes a la 
propera comissió de Cultura es té previst estudiar la modificació de l’article 14 dels 
Estatuts perquè tots els grups municipals tenguin representació.  
 
El Sr. Llodrà Gayà recorda als regidors que el seu grup municipal es denomina PSM-
Esquerra-Verds. 
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La Sra. Roman Quetglas indica que la passada legislatura els tres partits de l’oposició 
estaven representants i ara no entén perquè no es volen designar. 
 
La Sra. Julve Caldentey proposa que si hi ha una voluntat política que els representants 
dels grups municipals de l’oposició tenguin representació, l’equip de govern hauria de 
retirar aquesta proposta. 
 
La Sra. Febrer Gelabert insisteix en la voluntat de modificar els Estatuts perquè puguin 
estar representants tots els grups municipals de l’oposició. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per dotze vots a favor (PP i AIPC), sis vots en contra 
(ALM-UM i Grup Municipal Socialista) i tres abstencions ( PSM-Esquerra-Verds): 
  
Nomenar com a membres de la Junta Rectora de la Fundació Antoni M. Alcover per al 
període 2007-2011: 

- President: el batle de l’Ajuntament Sr. Antoni Pastor Cabrer 
- Vice-president: la presidenta de la Comissió Informativa de Cultura, Sra.  

Isabel  Febrer Gelabert 
- Vocals: 

* Govern Balear: Sr. Pere Joan Martorell Castelló 
* Directora Escola Municipal de Mallorquí: Sra. Isabel Andreu  Nadal 
* Consell de Mallorca: Sr. Miquel Oliver i Gomila 
* Universitat Illes Balears: Sr. Nicolau Dols Sala 
* Bisbat de Mallorca: Sr. Rafel Umbert Sureda 
* Família Antoni Ma. Alcover: 

� Sr. Martí Alcover Mesquida 
� Sra. Marta Alcover Rosselló  
� Sra. Antònia Riera Alcover 

* Família Moll: Sra. Aina Moll Marqués 
* Associació de Veïns Sr. Antoni Rosselló Llaneres 
* Comissió Informativa de Cultura: 

� Sr. Joan Llodrà Gayà 
� Sra. M. Antònia Mercant Nadal 
� Sra. Maria Bover Sansó 

* Persones de reconegut prestigi: 
� Sr. Antoni Llull Martí 
� Sr. Antoni Ferrer Vallespir 
� Sr. Josep Lluís Aguiló Veny 

 
 
12. Moció del Grup Municipal Socialista per a la millora del servei d’aigua potable al 
nucli de Manacor 
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El secretari dóna compte de la moció presentada. em data 5 de setembre de 2007, amb el 
número 11681 del RGE, pel Grup Municipal Socialista per a la millora del servei d’aigua 
potable al nucli de Manacor. 
 
Text de la moció: 
 
“Des de fa anys, el nucli de Manacor pateix alguns problemes en el bon subministrament 
d’aigua potable, com són la baixa pressió de la xarxa, que afecta especialment a la zona 
centre, i l’alt nivell de nitrats, més enllà dels límits establerts perquè l’aigua sigui apte pel 
consum humà. 
 
Aquest problema és ocasionat per una sèrie de factors.  Entre el més importants hi ha: les 
avaries puntuals en la cadena del sistema de bombeig, la sobreexplotació dels pous i 
l’augment de la demanda, relacionada amb l’increment demogràfic. 
 
Tècnicament, cada un d’aquests problemes té solució, com són:  l’explotació el Pou dels 
Creuers i l’habilitació d’un dipòsit de majors dimensions.  Correspon a la voluntat política 
de l’equip de govern atendre aquest problema vital de la ciutadania de Manacor.  
L’Ajuntament ha de vetllar perquè l’empresa concessionària doni un bon servei i de 
qualitat.  Però també correspon a l’Ajuntament, en l’exercici de les seves competències 
dotar de la infraestructura necessària perquè la xarxa funcioni en les millors condicions i 
atorgar les llicències necessàries perquè sigui possible l’explotació de nous pous per 
atendre a la demanda.  També és responsabilitat de la institució fer les campanyes 
necessàries per conscienciar del necessari estalvi d’aigua. 
 
Per tot això, el Grup Municipal Socialista presenta els següents acords al Ple de 
l’Ajuntament de Manacor: 
 
ACORDS 
 
Primer.  Instar l’Ajuntament que, en caràcter d’urgència, adopti les mesures necessàries i 
concedeixi els permisos pertinents, que han estat sol·licitats per l’empresa concessionària 
per a l’explotació del pou des Creuers, per tal de solucionar les mancances de servei que 
pateix la xarxa pública de subministrament d’aigua potable al nucli de Manacor. 
 
Segon.  Que la delegació responsable de l’aigua potable, introdueixi les mesures, estableixi 
els controls necessaris i insti a l’empresa concessionària, per garantir la qualitat d’aigua 
potable, evitant els alts nivells de nitrats. 
 
Tercer.  Que l’Ajuntament iniciï una campanya de conscienciació del necessari estalvi 
d’aigua i d’informació a la ciutadania sobre la qualitat de l’aigua i les limitacions del seu 
consum. 
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Manacor, 5 de setembre de 2007. Júlia Roman Quetglas. Portaveu del Grup Municipal 
Socialista”. 
 
La Sra. Roman Quetglas explica el contingut de la moció destacant que es presenta amb 
un ànim constructiu.  Assenyala que l’estiu passat hi va haver una manca de pressió de 
la xarxa d’aigua, la qual cosa va provocar que molts d’habitatges no tinguessin 
subministrament d’aigua.  Així mateix indica que els alts nivells de nitrats de l’aigua 
provoca que no sigui apte per al consum humà.  Diu que segons l’empresa 
concessionària de l’aigua els problemes plantejats es podrien solucionar parcialment 
amb la connexió a la xarxa d’aigua del pou dels Creuers i fent un dipòsit d’aigua de 
majors dimensions.   Recalca que el problema d’aigua és de salut pública i s’ha de 
solucionar. 
 
La Sra. Garau Metzinger està d’acord amb la moció però segons té entès el pou dels 
Creuers està situat en el polígon de serveis, per la qual cosa s’hauria de preveure alguna 
clàusula per tancar l’esmentat pou una vegada s’executés el polígon de serveis.  Afirma 
que resulta totalment necessari fer una campanya de sensibilització i d’informació de la 
qualitat d’aigua que, com es sap, no és bona. 
 
La Sra. Julve Caldentey  creu que la moció és positiva i responsable, a més considera 
que l’Ajuntament ha de vetllar perquè l’aigua sigui potable i l’empresa compleixi el 
contracte administratiu, i que l’Ajuntament hauria de respondre a les sol·licituds de 
l’empresa concessionària de millora de la xarxa i del dipòsit.   Finalment demana a 
l’Ajuntament que actuï davant aquest problema. 
 
El Sr. Bosch Lliteras està d’acord amb l’esperit de la moció, però damunt tot 
l’Ajuntament ha de complir la Llei, i recorda que el Pla Hidrològic preveu unes 
limitacions per als pous destinats a aigua potable.  Indica que el delegat de Serveis Sr. 
Rosselló ha tingut diverses reunions amb l’empresa concessionària a fi de donar 
solucions als problemes plantejats. 
 
El Sr. Amer Artigues explica que el pou dels Creuers té una autorització prèvia, però 
per aclarir aquesta situació s’ha demanat un informe als Serveis de Recursos Hídrics, ja 
que el que els preocupa és la salubritat pública.    
 
La Sra. Roman Quetglas agraeix el suport dels grups de l’oposició i les explicacions 
dels Srs. Bosch Lliteras i Amer Artigues.  També està d’acord que per autoritzar la 
connexió del pou dels Creuers s’ha de complir la Llei, i que està conforme en retirar la 
primera part de la moció. 
 
El batle també està d’acord amb l’esperit de la moció en els termes indicats per la Sra. 
Roman Quetglas, però que hauria de ser l’empresa la que hauria d’informar als 
ciutadans, i que els controls sanitaris de l’aigua els realitza periòdicament la Conselleria 
de Consum. 
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La Sra. Julve Caldentey indica que fa ja quatre anys que l’empresa concessionària ha 
realitzat diverses peticions i encara no ha rebut resposta de l’Ajuntament. 
 
El batle contesta a la Sra. Julve Caldentey que el problema de la qualitat de l’aigua no és 
decisiu per a l’empresa, sinó que el que es pretén realment és augmentar el preu, 
ampliar el termini de la concessió,  etc, i proposa a la Sra. Roman Quetglas que a la 
campanya d’informació també hi participi l’empresa concessionària. 
 
La Sra. Roman Quetglas accepta retirar el primer punt de la moció i introduir en el punt 
tercer que també participi l’empresa concessionària en la informació. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1a.  Que la delegació responsable de l’aigua potable, introdueixi les mesures, estableixi els 
controls necessaris i insti a l’empresa concessionària, per garantir la qualitat d’aigua 
potable, evitant els alts nivells de nitrats. 
 
2a.  Que l’Ajuntament, juntament amb l’empresa concessionària del servei Aguas Manacor 
SA, iniciï una campanya de conscienciació del necessari estalvi d’aigua i d’informació a la 
ciutadania sobre la qualitat de l’aigua i les limitacions del seu consum. 
 
 
13. Moció del grup municipal PSM-Esquerra-Verds sobre instar al govern perquè 
estudiï l’adquisició de finques 
 
El secretari dóna compte de la moció presentada en data 26 de setembre de 2007, amb el 
número 12580 del RGE, pel grup municipal PSM-Esquerra-Verds sobre instar al govern 
perquè estudiï l’adquisició de finques, amb el següent text: 
 
“ Després d’haver decidit el passat plenari, d’instar al govern per comprar la finca de Cala 
Varques, el nostre grup vol anar més enllà, ja que hi ha altres finques que podrien optar a 
formar part d’una xarxa de finques públiques, com poden ser Cala Falcó, Cala Virgili, Cala 
Sequer, Cala Magraner i Cala Petita. 
 
En les finques proposades n’hi ha que servirien per poder donar una diversificació de 
l’oferta turística, per exemple: 

1. Cala Magraner és un referent de turisme alternatiu pels escaladors i a més 
adquirint tota la finca, tindríem unes cases per poder utilitzar d’alberg, com hi ha la 
finca pública d’Aubarca. 
2. Cala Petita no està protegida i està en perill de ser urbanitzada. 

 
ACORD 
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Instar al govern perquè estudiï l’adquisició d’altres finques com puguin ser les que 
contenen les cales de: Cala Falcó, Cala Virgili, Cala Sequer, Cala Magraner i Cala Petita. 
 
Una vegada donat a conèixer al govern les distintes alternatives de finques que es vulguin 
adquirir i sa sàpiga les possibilitats que hi ha, decidir quina o quines, tenen possibilitat de 
compra i quines és més convenient comprar. 
 
Sebastià Gayà Riera. Portaveu del grup municipal PSM Esquerra Verds.. Manacor, a 26 de 
setembre de 2007”. 
 
El Sr. Gayà Riera explica la moció. 
 
La Sra. Morey Fernández dóna suport a la moció presentada pel Sr. Gayà Riera . 
 
El Sr. Grimalt Vert creu que és positiu que s’intenti adquirir aquests terrenys. 
 
El Sr. Amer Artigues també està d’acord amb la moció. 
 
El Sr. Bosch Lliteras proposa que es modifiqui la moció en el sentit d’ampliar la 
proposta d’adquisició de terrenys a tota la zona costanera de Manacor. 
 
El Sr. Grimalt Vert recorda als assistents que l’Estat paga a preu de taxació i per això 
farà falta la voluntat de vendre dels propietaris, ja que està en desacord amb la 
confiscació de propietats. 
 
El Sr. Gayà Riera està d’acord en modificar el contingut de la moció. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat aprovar la moció amb el següent 
contingut: 
 
“Instar al Govern de l’Estat i de la comunitat autònoma de les Illes Balears perquè 
estudiïn l’adquisició de qualsevol finca de la zona costanera de Manacor que tengui 
interès medioambiental i paisatgístic”. 
 
 
 
14. Moció del grup municipal PSM-Esquerra-Verds per al manteniment de les 
emissions de TV3 al País València i per a la correcta recepció dels canals valencians a 
les Balears. 
 
El secretari dóna compte de la moció presentada en data 26 de setembre de 2007, amb el 
número 12551 del RGE, pel grup municipal PSM-Esquerra-Verds per al manteniment de 
les emissions de TV3 al País València i per a la correcta recepció dels canals valencians a 
les Balears. 
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“Moció per al manteniment de les emissions de TV3 al País Valencià i per la correcta 
recepció dels canals valencians a les Balears. 
 
La Generalitat Valenciana ha incoat un expedient sancionador contra Acció Cultural del 
País Valencià (ACVP) per emetre la programació de TV3 en aquell territori i l’entitat 
s’enfronta a una ordre administrativa de cessament de les emissions i a una sanció 
econòmica de 300.000 euros. 
 
Donat que de cada dia tenim accés a més televisions en llengües, continguts i 
orientacions polítiques més i més diverses, la resposta d’un govern no pot ser mai la 
censura d’un canal en particular, sinó precisament garantir l’accés dels ciutadans a la 
més àmplia oferta com a expressió de pluralitat informativa i de llibertat d’expressió. És 
la ciutadania qui ha de poder triar què vol veure i què no, sense imposicions polítiques 
de cap tipus, tal i com s’havia pogut fer els darrers vint anys amb TV3 al País Valencià. 
 
Davant aquesta situació el grup municipal PSM-Esquerra-Verds proposa al ple de 
l’Ajuntament que aprovi els següents acords: 
 
1. L’Ajuntament de Manacor considera que la tasca realitzada per Acció Cultural del 
País Valencià fent possible allà la recepció de TV3 mereix un reconeixement de les 
institucions en tant que ha contribuït de forma decisiva a la pluralitat informativa i a la 
normalització de la llegua. 
 
2. L’Ajuntament de Manacor insta les administracions públiques competents, en 
especial el Ministeri d’Indústria del Govern espanyol, la Generalitat Valenciana i la 
Generalitat de Catalunya, a legalitzar aquestes emissions i permetre la recepció de la 
programació de TV3 a les terres valencianes, en conformitat amb allò que preveu la 
Carta Europea de les Llengües subscrita per l’Estat Espanyol. 
 
3. L’Ajuntament de Manacor insta al Govern de les Illes Balears i a la Generalitat 
Valenciana a arribar a un acord de reciprocitat en les emissions de les respectives 
televisions a cada un dels territoris tal com varen fer al seu moment el Govern de les 
Illes Balears i la Generalitat de Catalunya. 
 
4. L’Ajuntament de Manacor insta al Govern de les Illes Balears a fer les passes per a 
garantir una correcta recepció de Canal9 i Punt2 a les Illes Balears en general i a la zona 
de Manacor en particular donada la baixada en la qualitat de la recepció que han 
experimentat aquests canals en els darrers temps. 
 
5. L’Ajuntament de Manacor, en defensa de la llibertat d’expressió i del foment de l’ús 
de la llengua catalana, insta a la Generalitat Valenciana a arxivar de forma immediata i 
sense imposició de cap sanció econòmica o de cap altra casta l’expedient sancionador 
obert contra Acció Cultural del País Valencià. 
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Manacor, 25 de setembre de 2007.  Joan Llodrà Gayà. Portaveu suplent del Grup 
Municipal PSM-Esquerra-Verds”. 
 
El Sr. Llodrà Gayà explica el contingut de la moció que té diverses parts, una a la 
llibertat d’expressió, una altra que es pugui rebre a les Illes Balears Canal 9 i Punt 2, i 
finalment una altra de caràcter solidari amb l’Acció Cultural del País Valencià.  En 
definitiva, afirma que la moció és una crida a la llibertat d’expressió i informativa. 
 
La Sra. Roman Quetglas dóna el seu suport ja que considera que és una mostra d’un 
exercici de democràcia, malgrat estima que el Canal 9 i el Punt 2 deixen molt que 
desitjar. 
 
La Sra. Julve Caldentey està d’acord en que s’han de suprimir les barreres a la 
comunicació informativa. 
 
El Sr. Bosch Lliteras no comparteix la moció ja que excedeix de l’àmbit competencial 
de l’Ajuntament i fins i tot en algun punt resulta un despropòsit.  No obstant pel que fa 
al punt número 4 no tendria cap problema en donar el seu suport. 
 
El Sr. Llodrà Gayà contesta que la moció que es presenta és de caràcter simbòlic i per 
defensar la llibertat d’expressió i informativa. 
 
La Sra. Roman Quetglas també coincideix amb el Sr. Llodrà. 
 
El Sr. Gomila Capó està a favor de la llibertat d’expressió i està d’acord amb els punts 3 
i 4 i en desacord amb la resta. 
 
El Sr. Llodrà Gayà considera que s’ha de votar en conjunt la moció. 
 
Passada a votació la moció, resulten nou vots a favor (ALM-UM, PSM-Esquerra-Verds 
i Grup Municipal Socialista), deu vots en contra (PP) i dues abstencions (AIPC), en 
conseqüència, queda rebutjada. 
 
El president aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta acta, en paper numerat pel Govern 
de les Illes Balears números 0356768 al 0356790, ambdós inclosos, quedant invalidats 
els folis 0356788 i 0356789. 
 
El secretari general     El batle president 
 
 
 
Antoni Benlloch Ramada    Antoni Pastor Cabrer 


